

Product: KORUS

Document: Safety Guide

Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides

Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides

Flat size: 14 x 4 in.

Finished size: 7 x 4 in.

16-page self cover  
saddle-stitched booklet



**jump2group**

6620 Cypresswood Drive  
Suite 120  
Spring, TX 77379  
832.717.4331

# korus®

## Safety Information

Korus V400 and V600 Wireless Speakers

## Information de sécurité

Haut-parleurs sans fil V400 et V600 de Korus

|                                                   |                          |                                               |                                                                                     |                                                                                                         |
|---------------------------------------------------|--------------------------|-----------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Product: KORUS                                    |                          | 16-page self cover<br>saddle-stitched booklet |  | <b>jump<sub>2</sub>group</b><br>6620 Cypresswood Drive<br>Suite 120<br>Spring, TX 77379<br>832.717.4331 |
| Document: Safety Guide                            |                          |                                               |                                                                                     |                                                                                                         |
| Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides | Flat size: 14 x 4 in.    |                                               |                                                                                     |                                                                                                         |
| Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides  | Finished size: 7 x 4 in. |                                               |                                                                                     |                                                                                                         |

Important Safety Instructions

1. Read these instructions.

2. Keep these instructions.

3. Heed all warnings.

4. Follow all instructions.

5. Do not use this apparatus near water.

6. Clean only with a dry cloth.

7. Do not block any ventilation openings.  
Install in accordance with the manufacturer’s instructions.

8. Do not install near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves or other apparatus (including amplifiers) that produce heat.
9. Do not defeat the safety purpose of the polarized or grounding-type plug. A polarized plug has two blades with one wider than the other. A grounding-type plug has two blades and a third grounding prong. The wide blade or the third prong is provided for your safety. If the provided plug does not fit into your outlet, consult an electrician for replacement of the obsolete outlet.

10. Protect the power cord from being walked on or pinched, particularly at plugs, convenience receptacles and the point where they exit from the apparatus.

11. Only use attachments/accessories specified by the manufacturer.

12. Unplug this apparatus during lightning storms or when unused for long periods of time.

- 13. Refer all servicing to qualified service personnel. Servicing is required when the apparatus has been damaged in any way, such as power supply cord or plug is damaged, liquid has been spilled or objects have fallen into the apparatus, the apparatus has been exposed to rain or moisture, does not operate normally, or has been dropped.
- 14. Do not expose this apparatus to dripping or splashing and ensure that no objects filled with liquids, such as vases, are placed on the apparatus.
- 15. To completely disconnect this apparatus from the AC Mains, disconnect the power supply cord plug from the AC receptacle.

- 16. The power supply cord (sometimes referred to as the “Mains Plug”) is used as the disconnect device and shall remain accessible and operable at all times.
- 17. Do not expose batteries to excessive heat such as sunshine, fire or the like.
- 18. Open flame sources, such as lighted candles, should NOT be placed on the apparatus.

Product: KORUS

Document: Safety Guide

Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides

Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides

Flat size: 14 x 4 in.

Finished size: 7 x 4 in.

16-page self cover saddle-stitched booklet



**jump2group**

6620 Cypresswood Drive  
Suite 120  
Spring, TX 77379  
832.717.4331



The lightning flash with arrowhead symbol, within an equilateral triangle, is intended to alert the user to the presence of uninsulated “dangerous voltage” within the product’s enclosure that may be of sufficient magnitude to constitute a risk of electric shock to persons.



The exclamation point within an equilateral triangle is intended to alert the user to the presence of important operating and maintenance (servicing) instructions in the literature accompanying the product.

**WARNING:** To reduce the risk of fire or electric shock, do not expose this apparatus to rain or moisture.

FCC Required Text

**NOTE:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to

try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

|                                                   |                          |
|---------------------------------------------------|--------------------------|
| Product: KORUS                                    |                          |
| Document: Safety Guide                            |                          |
| Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides | Flat size: 14 x 4 in.    |
| Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides  | Finished size: 7 x 4 in. |

16-page self cover saddle-stitched booklet



**jump2group**  
6620 Cypresswood Drive  
Suite 120  
Spring, TX 77379  
832.717.4331

FCC, IC, and EU Radiation Exposure Statement:

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.



**WARNING:** The device meets the exemption from the routine evaluation limits in section 2.5 of RSS 102, and users can obtain Canadian information on RF exposure and compliance by contacting Core Brands LLC and compliance from the Canadian Representative Product Solutions Group at Tel: (519) 763-4538.

**NOTE:** This product is only designed for indoor use.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.

Canadian ICES-003 and RSS-210

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003 and RSS-210.

Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.



|                                                   |                          |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
|---------------------------------------------------|--------------------------|--------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------|
| Product: KORUS                                    |                          | 16-page self cover saddle-stitched booklet |  | <b>jump2group</b><br>6620 Cypresswood Drive<br>Suite 120<br>Spring, TX 77379<br>832.717.4331 |
| Document: Safety Guide                            |                          |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
| Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides | Flat size: 14 x 4 in.    |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
| Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides  | Finished size: 7 x 4 in. |                                            |                                                                                     |                                                                                              |

Instructions importantes de sécurité

1. Lisez ces instructions.

2. Conservez ces instructions.

3. Respectez toutes les mises en garde.

4. Suivez toutes les instructions.

5. N'utilisez pas cet appareil près de l'eau.

6. Nettoyez uniquement avec un chiffon sec.

7. Ne bloquez pas les ouvertures de ventilation. Installez conformément aux instructions du fabricant.

8. N'installez-pas près d'une source de chaleur comme des radiateurs, des bouches de chaleur, fours ou autres appareils (amplificateurs inclus) qui produisent de la chaleur.
9. Ne retirez en aucun cas le dispositif de sécurité de la fiche de terre ou polarisée. Une fiche polarisée a deux lames avec une plus grande que l'autre. Une fiche de terre a deux lames et une troisième broche de masse. La lame large ou la troisième broche est fournie pour votre sécurité. Si la fiche fournie ne rentre pas dans votre prise, veuillez consulter un électricien pour le remplacement de la prise obsolète.

10. Protégez le cordon électrique pour éviter de marcher dessus et de le pincer, surtout aux niveaux des prises et là où elles sortent de l'appareil.

11. Utilisez uniquement les accessoires/ pièces spécifiés par le fabricant.

- 12.** Débranchez l'appareil pendant un tempête orageuse ou lorsqu'il n'est pas utilisé pendant une longue période de temps.
- 13.** Referez-vous au personnel qualifié pour la maintenance. La maintenance est nécessaire lorsque l'appareil a été endommagé d'une quelconque façon, notamment si le cordon électrique ou la prise est endommagé, si des objets ou un liquide est tombé sur l'appareil, si l'appareil a été exposé à la pluie ou à l'humidité, s'il ne fonctionne pas correctement ou s'il est tombé.
- 14.** N'exposez-pas cet appareil à de l'eau qui pourrait couler et s'assurer qu'aucun objet rempli de liquide, comme un vase, ne soit pas placé sur l'appareil.

- 15.** Pour déconnecter entièrement l'appareil du cordon c.a., déconnectez la prise du cordon électrique de la prise c.a.
- 16.** Le cordon électrique (quelques fois intitulé "Prise principale") est utilisé comme dispositif de déconnexion et doit rester accessible et en fonctionnement à tout moment.
- 17.** N'exposez-pas les batteries à une chaleur excessive comme à la lumière du soleil, à un feu ou similaire.
- 18.** Des sources de flammes découvertes comme des bougies allumées ne doivent PAS être placées sur l'appareil.



L'éclair avec le symbole de pointe de flèche à l'intérieur d'un triangle équilatéral est conçu pour alerter l'utilisateur de la présence d'une "tension dangereuse" non isolée dans le boîtier du produit et que le degré est suffisant pour constituer un risque de décharge électrique aux personnes.



Le point d' exclamation avec un triangle équilatéral est conçu pour alerter l'utilisateur de la présence d'instructions importantes de fonctionnement et de maintenance (entretien) dans la documentation accompagnant le produit.

**ATTENTION** : Pour éviter le risque d'incendie ou de décharge électrique, n'exposez-pas cet appareil à la pluie ou à l'humidité.

|                                                   |                          |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
|---------------------------------------------------|--------------------------|--------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------|
| Product: KORUS                                    |                          | 16-page self cover saddle-stitched booklet |  | <b>jump2group</b><br>6620 Cypresswood Drive<br>Suite 120<br>Spring, TX 77379<br>832.717.4331 |
| Document: Safety Guide                            |                          |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
| Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides | Flat size: 14 x 4 in.    |                                            |                                                                                     |                                                                                              |
| Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides  | Finished size: 7 x 4 in. |                                            |                                                                                     |                                                                                              |

Text FCC nécessaire

**NOTE:** Cet équipement a été testé et est conforme aux limites pour un dispositif numérique de classe B conformément à la partie 15 des réglementations FCC. Ces limites ont été conçues pour offrir une protection raisonnable contre une interférence nuisible dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre des radiations d'énergie de fréquence radio et, si il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, il peut causer une interférence nuisible aux communications radio. Néanmoins, rien ne permet de garantir que ces interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet équipement cause une interférence nuisible à la réception radio ou de la télévision, qui peut être déterminée par allumer ou éteindre

- l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger l'interférence en utilisant une ou plusieurs des mesures suivantes:
- Réorientez et déplacez l'antenne de réception.
  - Éloignez davantage l'équipement du récepteur.
  - Reconnectez l'équipement dans une prise sur un circuit différent de celui dans lequel le récepteur est branché.
  - Consultez un vendeur ou un technicien expérimenté en radio/TV pour assistance.

Les changements et modifications non approuvées expressément par la partie responsable de la conformité peut révoquer l'autorité de l'utilisateur à faire fonctionner l'équipement.

Product: KORUS

Document: Safety Guide

Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides

Flat size: 14 x 4 in.

Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides

Finished size: 7 x 4 in.

16-page self cover saddle-stitched booklet



**jump2group**

6620 Cypresswood Drive  
Suite 120  
Spring, TX 77379  
832.717.4331

Énoncé d'exposition à la radiation FCC, JC et EU.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition à la radiation FCC prévues pour un environnement non contrôlé et il répond à l'exemption des limites d'évaluation de routine dans la section 2.5 de RSS 102.

1. Cet émetteur ne doit pas être adjacent ou fonctionner en conjonction avec d'autres antennes ou émetteurs.
2. Cet équipement est conforme aux limites d'exposition à la radiation RF FCC prévues pour un environnement non contrôlé. Cet équipement doit être installé et doit fonctionner avec une distance minimum de 20 centimètres des utilisateurs et des personnes environnantes.

**ATTENTION :** Ce dispositif répond à l'exemption des limites d'évaluation de routine dans la section 2.5 de RSS 102 et les utilisateurs peuvent obtenir des informations canadiennes sur l'exposition à RF et la conformité en contactant "Core Brands LLC" et la Conformité auprès du groupe de représentants canadiens pour solutions de produit au numéro de téléphone suivant: (519) 763-4538

**NOTE:** Ce produit a été uniquement conçu pour une utilisation intérieure.

Canadien ICES-003 et RSS-210

Cet appareil numérique de classe B est conforme aux normes canadiennes ICES-003 et RSS-210.

Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d’interférence et (2) cet appareil doit accepter toute interférence, notamment les interférences qui peuvent affecter son fonctionnement.



|                                                   |                          |
|---------------------------------------------------|--------------------------|
| Product: KORUS                                    |                          |
| Document: Safety Guide                            |                          |
| Color Side 1: Black; front cover bleeds all sides | Flat size: 14 x 4 in.    |
| Color Side 2: Black; back cover bleeds all sides  | Finished size: 7 x 4 in. |

16-page self cover saddle-stitched booklet

jump2group

6620 Cypresswood Drive  
Suite 120  
Spring, TX 77379  
832.717.4331

This equipment must be installed and operated in accordance with provided instructions and must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. End-users and installers must be providing with antenna installation instructions and transmitter operating conditions for satisfying RF exposure compliance.



SAR Value:≤ 0.012 W/Kg



9901298-REV-A